
Nieuwsbrief  
Bridgeclub Andijk   12-2024
 
Het einde van het jaar 2024 nadert al weer 
met rasse schreden, dus tijd voor een 
Nieuwsbrief. Deze brengen we (minimaal) 
3 x per jaar uit: 

• Voor kerstmis 

• Voor de jaarvergadering 

• Aan het einde van het seizoen. 
De input wordt in principe aangeleverd door 
het bestuur, maar ingezonden stukken die 
voor alle leden interessant zijn, zijn ook altijd 
welkom. Deze kunnen worden gemaild naar 
jam.wissink@gmail.com  
 
 

Een zeer speciale kerstdrive 2024  
 
Dit jaar houden we 
net als voorgaande 
jaren weer een 
gezellige kerstdrive 
voor de leden van 
de bridgeclub maar 
kaarten we niet om 
prijzen zoals in 
voorgaande jaren.  
Dit jaar kunnen jullie genieten van een 
heerlijk kerstbuffet. Dit hebben we mede te 
danken aan de gulle gift van Elly Neuvel, die 
ons deze zomer is ontvallen. Tijdens de 
jaarvergadering verblijdde zoon Koos de 
vereniging met een gulle gift van € 1.000,- 
Omdat we hiervoor iets speciaals wilden 
doen hebben we besloten een kerstdiner te 
houden, waar alle leden geheel gratis aan 
deel kunnen nemen. Dat wordt donderdag 
19 december, de aanvang is 17.00 uur. 
 
 
 
 
 
 
 

 
We beginnen met 
koffie en een 
kerstkransje, 
daarna 2 of 3 
ronden bridgen, 
daarna het warm 
en koud buffet en 
rond de klok van 8 
uur spelen we de overige 4 of 5 ronden. 
 
Als je vaste partner niet kan dan kun je toch 
meespelen. Er wordt voor vervanging  
gezorgd. Dus ook mensen zonder partner 
zijn van harte welkom. Mocht je deze avond 
echt verhinderd zijn geef dat dan vóór 
maandag 16 december door aan Gerrit van 
de Gragt: gragt25@gmail.com 
 
Voor het buffet krijgen we namelijk een 
rekening voor het aantal personen dat is 
opgegeven, dus blijf je onverwachts weg dan 
moeten we als vereniging toch voor diegene 
betalen. 
 
Bovendien worden de indelingen van 
tevoren gemaakt door Gerrit en als mensen 
dan onverwachts weg blijven heeft ook hij 
een groot probleem. 
 
De behaalde scores op deze avond tellen 
niet mee voor de competitie.  
We hopen op een grote opkomst van alle 
leden zodat we er samen een gezellige 
kerstavond van kunnen maken.  
 
Website B.C. Andijk 
Voor nieuwe leden en degenen die onze 
website niet met regelmaat bezoeken 
misschien handig om te weten. Wekelijks 
kun je hier de nieuwe uitslagen vinden en de 
spellen die gespeeld zijn met bijbehorende 
scores. Nadat je ingelogd bent zie je onder 
het kopje “Berichten” onder andere ook het 

mailto:jam.wissink@gmail.com


kopje “Ledeninformatie ‘. Nieuwe leden 
vinden hier belangrijke informatie over het 
hoe en wat binnen de vereniging en de 
speelavond. Neem gerust eens een kijkje. 

 
Ledenwerfcampagne 
 
Al jaren is er een terugloop van het aantal 
leden bij alle bridgeclubs in Nederland. Ook 
BC Andijk heeft de afgelopen jaren  te maken 
gehad met een terugloop van het aantal 
leden. Heel jammer want het zou mooi zijn 
als er wat meer jongere leden bij zouden 
komen. Op dit moment hebben we nog 71 
leden, die ingeschreven staan bij de bond. 

In januari dit jaar hebben we als club daarom 

een kennismakingsmiddag KWIK Bridge 

georganiseerd bij Sarto. De Bridgebond heeft 

hiervoor gratis promotiemateriaal, zoals 

flyers en posters beschikbaar gesteld en dat 

werd een succesvolle actie. Er kwamen 14 

mensen op af en (bijna) iedereen was 

enthousiast genoeg om een beginnerscursus 

te gaan volgen. Deze is eind januari gestart 

o.l.v. Lolke Kooiman. Wegens ziekte hebben 

een paar deelnemers al snel moeten 

afhaken, maar de meesten volgen inmiddels 

de vervolgcursus terwijl 3 van de cursisten 

het al aan om durfden mee te doen aan de 

nieuwe competitie, die in september van 

start is gegaan. Ze hadden de 

zomeravondcompetitie benut om ervaring 

op te doen en ze doen het uitstekend. We 

hopen de overige cursisten ook binnenkort 

te mogen verwelkomen op de club op onze 

speelavond op de donderdag.  

Helaas hebben we in september moeten 

besluiten om van 3 naar 2 lijnen te gaan, 

zodat we weer voldoende spelers hebben in 

iedere lijn. Maar……..mochten de huidige 

cursisten in januari wel lid worden van onze 

club dan kunnen we weer in 3 lijnen gaan 

spelen: de A, B en C-lijn. Meld je dus aan 

cursisten, we verwelkomen jullie graag. 

Uiteraard spelen jullie met allemaal leden 

van je eigen niveau. Wil je het bridgen echt 

onder de knie krijgen dan is er maar één 

advies: ZOVEEL MOGELIJK SPELEN. 

 

 

 

 

Project Denken en Doen 

gemeente Medemblik. 

In september is de gemeente Medemblik in 

samenwerking met de Nederlandse 

Bridgebond, Sportservice en de 3 lokale 

bridgeclubs Wognum, Medemblik en Andijk 

gestart met het project Denken en Doen. 

Liefst 150 reacties kwamen er binnen op de 

uitnodiging aan alle 60-plussers uit de 

gemeente Medemblik. Dit was vele malen 

meer als verwacht en leidde in eerste 

instantie tot problemen. Er was gerekend op 

2 groepen van 30 personen maar het 

werden er 5 van 30. De locaties waren snel 

geregeld maar er waren onvoldoende 

bridgedocenten beschikbaar. Gelukkig werd 

ook dit probleem opgelost en konden de 

cursussen met 1 of 2 weken vertraging van 

start gaan.  

Het project bestaat uit 4 blokken van elk 10 

á 12 dagdelen en loopt dus ook het hele jaar 

2025 nog door. Het eerste blok wordt voor 

kerstmis dit jaar afgerond en het 2e blok 

start in de week van 5 januari 2025. De 

komende weken wordt er op alle 5 locaties 

geïnventariseerd wie er door willen gaan. 

Met name bij de dinsdaggroep in Onderdijk 

zijn er inmiddels al verschillende  

deelnemers afgehaakt. Wellicht worden er 

hierdoor groepen samen gevoegd en 

vervallen er dagdelen. Op dit moment is 

hierover helaas nog niets bekend en 

natuurlijk erg lastig voor de 15 vrijwilligers 

van onze club die bij toerbeurt op de 

dinsdag- en of donderdagmiddag assisteren. 

Zodra dit bekend is horen zij dit via de mail. 

  



Vrijwilligers bedankt!!!! 

De gemeente Medemblik heeft als blijk van 

waardering voor alle vrijwilligers een kleine 

attentie beschikbaar gesteld in de vorm van 

een speculaaspop. Helaas kregen wij er 11 in 

plaats van 15, dus kwamen we er een paar 

tekort. Mocht je geen speculaaspop hebben 

gehad en deze alsnog graag zou willen 

krijgen meldt dit dan even bij Annie Wissink. 

Dan wordt er alsnog iets voor je geregeld. 

Fietsbridgedrive 2025 

Wegens het enorme succes van de 

afgelopen jaren gaan we ook in 2025 weer 

een Fietsbridgedrive organiseren. Dit wordt 

zondag 13 juli 2025. Dus zet deze datum ook 

vast in je agenda want je mag dit natuurlijk 

niet missen. 

Tot slot…….

Het bestuur wenst alle leden 

goeds en gezondheid voor het 

 


